
Hej Fia! 
Tack för att du engagerar dig och att du lämnat in en e-petition. 
Du har lämnat in följande e-petition: 
 

Hyggesfritt skogsbruk 

Äter kakan och har den kvar! Gynnar biologisk mångfald, rekreation och ökar folkhälsan. 
Om Gävle kommun skulle börja med hyggesfritt skogsbruk på alla sin mark skulle alla 

skogar kunna användas för rekreation. Man kommer alltid kunna plocka svamp och bär, 

samt promenera, vandra och motionera på annat sätt. Man bevarar också skogens 

naturvärden, lagrar kol samtidigt som man plockar ut "filéerna" de raka och fina 
stammarna. Då krävs heller ingen markberedning vilket också är ett problem för 

rekreationen. Man behöver inte heller betala för plantering. De trädslag som växer på 

platsen kommer komma upp och därför blir hyggesfritt naturligt ståndortsanpassat och tål 
därför angrepp från granbarkborrar med mera. Det skulle också bli mer lövinslag som 

gynnar vilt och minskar trycket på unga tallar. 
 
 
Det har tidigare kommit in en e-petition om hyggesfritt bruk av Gävle kommuns skogar. Den har fått 
mer än 50 röster och kommer att behandlas för politiskt beslut (av samhällsbyggnadsnämnden). 
Det förslaget kan du läsa här 
https://www.gavle.se/tyck-till-och-paverka-gavle/sa-kan-du-paverka-gavles-utveckling/rosta-pa-
forslag-som-lamnats-in-till-gavle-kommun/visa-forslag/?id=85177 
 
Av den anledningen kommer inte den här e-petitionen att publiceras för röstning. Återkom gärna om 
du har fler funderingar. 
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